



Louis J. Matorin, B.Comm., B.Sc., LL.B.

Tax and Estate Planner

TD Wealth

902-484-4666 | louis.matorin@td.com

Louis is a Tax and Estate Planner with TD Wealth in Atlantic Canada, bringing more than 17 years of experience in estate planning, trusts, and estate administration. Before joining TD, he practiced law with a focus on helping individuals, families, and business owners navigate complex estate, trust, and wealth transfer decisions.

Louis holds a Bachelor of Laws from the Schulich School of Law at Dalhousie University, as well as a Bachelor of Commerce (Accounting) and a Bachelor of Science (Psychology and Biology). As a former owner and operator of a family business, he also brings firsthand experience to succession planning and intergenerational wealth transfer discussions.

His areas of expertise include trust planning, blended family planning, probate and estate administration, tax-efficient wealth transfer strategies, and planning for beneficiaries with special needs.

With an approachable style, Louis believes effective estate planning starts with understanding the people behind the plan. He takes the time to learn about each client's family, goals, and concerns, helping translate complex legal and tax concepts into practical advice that is easy to understand and implement. Louis is passionate about helping clients protect the wealth they've built and create a lasting legacy for future generations.



Louis J. Matorin, B.Comm., B.Sc., LL.B. Planificateur spécialiste de la fiscalité et des successions

TD Wealth

902-484-4666 | louis.matorin@td.com

Louis est planificateur spécialiste de la fiscalité et des successions au sein de Gestion de patrimoine TD dans la région de l'Atlantique. Il possède plus de 17 ans d'expérience en planification successorale, en fiducies et en administration des successions. Avant de se joindre à TD, il a exercé le droit en accompagnant des particuliers, des familles et des propriétaires d'entreprise dans des décisions complexes liées aux successions, aux fiducies et au transfert du patrimoine.

Titulaire d'un baccalauréat en droit de la Schulich School of Law de l'Université Dalhousie, Louis détient également un baccalauréat en commerce (comptabilité) ainsi qu'un baccalauréat ès sciences (psychologie et biologie). Ancien propriétaire et exploitant d'une entreprise familiale, il apporte également une expérience concrète aux discussions portant sur la relève d'entreprise et le transfert intergénérationnel du patrimoine.

Ses domaines d'expertise comprennent la planification fiduciaire, la planification pour les familles recomposées, l'homologation et l'administration successorale, les stratégies de transfert de patrimoine fiscalement avantageuses ainsi que la planification pour les bénéficiaires ayant des besoins particuliers.

Avec un style accessible, Louis est convaincu qu'une planification successorale efficace commence par une bonne compréhension des personnes qui se trouvent derrière le plan. Il prend le temps de comprendre la situation familiale, les objectifs et les préoccupations de chacun de ses clients afin de transformer des concepts juridiques et fiscaux complexes en conseils pratiques, faciles à comprendre et à mettre en œuvre.

Louis est passionné par l'idée d'aider ses clients à protéger le patrimoine qu'ils ont bâti et à transmettre un héritage durable aux générations futures.